

«Η ευρωφοβία πάντως που καλλιεργείται εσχάτως από ορισμένα στελέχη της ΝΔ έχει διχάσει και αποπροσανατολίσει το κόμμα...», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 7-12-1997, σελ. 12.

ευρωφόρος

«Ευρωφόρος στην Ιταλία. Θα αποδώσει έσοδα ύψους 1,8 τρισ. δραχμών», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 28-9-1996, σελ. 1.

«Για παράδειγμα στην Ιταλία για να επιτύχουν τους στόχους του Μάαστριχτ έβαλαν τον "ευρωφόρο", Ν. Νικολάου, *ΤΑ ΝΕΑ*, 1-10-1996, σελ. 47.

ευρωχρηματιστήριο

«Στη δημιουργία του πρώτου ευρωχρηματιστηρίου προχωρούν Βρετανία και Γερμανία. Τα χρηματιστήρια του Λονδίνου και της Φρανκφούρτης ανακοίνωσαν χθες ότι προχωρούν σε συνεργασία με απώτερο στόχο τη δημιουργία του πρώτου κοινού ευρωπαϊκού χρηματιστηρίου», Μωϋσής Λίτσης, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 8-7-1998, σελ. 61.

ηλεκτρομυογράφημα

«Μ' αυτά θα γίνει το "ηλεκτρομυογράφημα", είπε ο Μπλού Χάραρυ, για τον προσδιορισμό της μυϊκής δραστηριότητας σ' αυτό το σημείο», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 16-10-1977.

«Το 1953, για πρώτη φορά, μπορέσαμε μέσω μιας συσκευής να καταγράψουμε το ηλεκτροεγκεφαλογράφημα, το ηλεκτροοφθαλμογράφημα και το ηλεκτρομυογράφημα», Φ. Παπαδόπουλος, *"ΕΨΙΛΟΝ", ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, Νο 14, 14-7-1991, σελ. 40.

ηλεκτρονικός βλ. δήλωση, έγκλημα, εγκυκλοπαίδεια, εμπόριο, πλοήγηση, πορτοφόλι, σελίδα, ταχυδρομείο

ηχοπέτασμα

«Θα γίνει μελέτη για να κατασκευαστούν ηχοπετάσματα (κατασκευές που μειώνουν την ενόχληση από τον θόρυβο της κυκλοφορίας) σε όσους δρόμους της πρωτεύουσας αυτό είναι εφικτό», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 30-7-1995, σελ. 19.

«Στο πλαίσιο αυτής της προσπάθειας το ΥΠΕΧΩΔΕ έχει ήδη προχωρήσει στην κατασκευή ηχοπετασμάτων σε πολλά σημεία όπως στους Δήμους Χαϊδαρίου, Αγ. Αναργύρων...», *ΤΑ ΝΕΑ*, 11-3-1998.

ηχώραμα

«"Θέατρο της κάθαρσης" σε ηχώραμα. "Πρόσωπα φωτιάς - τελετές ανέμου" είναι ο τίτλος του ηχοράματος του Θάνου Μιχαλά, που θα προβληθεί απόψε στις 7.00 στο Πνευματικό Κέντρο του Δήμου Αθηναίων (Ακαδημίας 50) με ελεύθερη είσοδο», Ν. Φ. Μικελίδης, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 10-3-1992, σελ.52.

ηχοσύστημα

«Ηχοσύστημα midi, κομψό, πλήρες με C.D. changer 5 δίσκων για περισσότερη μουσική», *ΕΨΙΛΟΝ*, 21-12-1997, σελ. 39.

«Με πολυτελές σαλόνι, τέλεια ηχομόνωση, αυτόματο κλιματισμό, ηχοσύστημα με χειρισμό από το τιμόνι», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 31-5-1998, σελ. 38.

θεματικός βλ. αυτοκίνητο

θωρακοχειρουργική

«Μετά το 1966, σύμφωνα με πρόσφατη έρευνα του τομέα Κοινωνικής Ιατρικής του Πανεπιστημίου Αθηνών, θα έχουμε ακόμη μεγαλύτερες ελλείψεις σε ορισμένες ειδικότητες που και τώρα έχουν - όπως π.χ. στην πλαστική χειρουργική, τη νευροχειρουργική, τη θωρακοχειρουργική, την αναισθησιολογία και την ακτινοθεραπεία», Νανά Νταουντάκη, *ΤΑ ΝΕΑ*, 20-4-1990, σελ. 15.

ισοτίμηση

«Παράλληλα, εκκρεμεί η υπόθεση της δήλωσης των ΤΕΙ στην ΕΟΚ, στο πλαίσιο της οδηγίας για την ισοτίμηση των πτυχίων σε κοινοτικό επίπεδο», *ΤΑ ΝΕΑ*, 13-9-1991, σελ. 21.

ιστοσελίδα

«... να τον διαδεχθεί ο αρμόδιος product manager, Βασίλης Αυζώτης, με μία εντυπωσιακή επίδειξη των κυριότερων χαρακτηριστικών και δυνατοτήτων της νέας έκδοσης στην ανάγνωση ιστοσελίδων, και όχι μόνο», Γ. Ριζόπουλος, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 5-10-1997, σελ. 63.

ιχνηθέτης

«Η μέθοδος αυτή θεωρείται ιδιαίτερα αποτελεσματική για τον περιορισμό της νοθείας, καθώς με τις νέες προδιαγραφές το περιεχόμενο θείο των καυσίμων μπορεί να λειτουργήσει ως αποδοτικότατος ιχνηθέτης», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 7-9-1997, σελ. 3.

καθηκοντολόγιο

«Ο πρόεδρος των εφοριακών Ανδρέας Μακρυπίδης σημειώνει στην "Ε" ότι για να εκλείψουν τέτοιου είδους φαινόμενα πρέπει να βελτιωθεί το μοριακό σύστημα των μετακινήσεων, αλλά και να υπάρξει καθηκοντολόγιο για την απασχόληση των υπαλλήλων ανάλογα με τα προσόντα τους», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 4-4-1998, σελ. 52.

καρδιακός βλ. βηματοδότης

καρτοκινητό

«Από την πτωτική πορεία διασώθηκαν βέβαια τα καρτοκινητά των δύο εταιρειών, "B-Free" και "A la Carte", αφού οι καταναλωτές τα εμπιστεύονταν με αναλογία τρία καρτοκινητά προς ένα συμβόλαιο κινητού τηλεφώνου», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 23-11-1997, σελ. 124.

«Στην κατηγορία των νέων πελατών εντάσσονται και όσοι απέκτησαν καρτοκινητό, προϊόν που εμφανίστηκε μέσα στο 1997 στην αγορά», Θ. Τσίρου, *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 5-4-1998, σελ. 122.

καρτοκινητός βλ. τηλεφωνία

καρτοτηλέφωνο

«Με τον ΟΤΕ, καρδιά αυτής της επικοινωνίας, να μεταφέρει τον παλμό του εκεί που η ζωή ζητά την παρουσία της τεχνολογίας για να γίνεται καλύτερη. Από το απλό και καθημερινό πια καρτοτηλέφωνο, μέχρι την Τηλεϊατρική και την Τηλεκπαίδευση», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 4-5-1997.

κασετοπειρατής

«Επτά μήνες φυλάκιση σε κασετοπειρατή», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 14-5-1982, σελ. 5.

«Οι κασετοπειρατές δημιούργησαν σωματείο ("Πωλητών Δίσκων και Κασετών") και απευθύνθηκαν ήδη στους συνθέτες, στιχουργούς και τραγουδιστές, προτείνοντάς τους να τους δίνουν τα ποσοστά τους!», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 29-5-1982, σελ. 11.

κειμενογράφος

«Ο ορθογράφος / διορθωτής ελληνικών κειμένων περιλαμβάνεται στον καθόλα ελληνικό κειμενογράφο της εταιρίας, τον Scriptum Plus», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 9-2-1992, σελ. 36.

«Παλιά ήταν κειμενογράφος για χρήστες με όρεξη για στρυφνό προγραμματισμό. Τώρα, μετετράπη σε σχετικά απλό στη χρήση κειμενογράφο, με οθόνες γραφικών και όλες τις αντικειμενοστραφείς ευκολίες που καθιέρωσαν τα ανταγωνιστικά μεγάλα πακέτα», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 9-2-1992, σελ. 36.

κερματοδέκτης

«Στον ΟΤΕ έχουν γίνει καταγγελίες ότι αστικά τηλεφωνήματα από συσκευές χωρίς κερματοδέκτη χρεώνονται δύο δραχμές, αντί 1.50 δρχ., και υπεραστικά (με μετρητή) 1.50 δρχ. η μονάδα αντί 1.20 δρχ.», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 22-12-1977, σελ. 1.

«Ο νέος αυτός κερματοδέκτης, που πρότεινε, είναι αυτόματος κι όχι χειροκίνητος, λειτουργεί με πεπιεσμένο αέρα που είναι άφθονος στα λεωφορεία και τα τρόλλεϊ, δέχεται κάθε είδους κέρμα (αντίθετα με τα πρώτα 1.200 μηχανήματα που είχαν αγορασθεί από τη Ν.Δ. το 1981),

εκδίδει και το εισιτήριο κομμένο μέσα σε 3-4 δευτερόλεπτα», Θ. Ρ., *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 16-9-1984, σελ. 6.

κιβώτιο, προενεργό κιβώτιο

«Η RENAULT επιστρατεύει τις αποδεδειγμένες ικανότητες του τμήματος Research and Development και σε συνεργασία με το γκρουπ PSA καταλήγει στη χρήση της τεχνολογίας Fuzzy Logic της SIEMENS, προσφέροντας το πλέον εξελιγμένο και πολλά υποσχόμενο προενεργό κιβώτιο», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 20-9-1998, σελ. 85.

κιβωτιοποιία

«Παρελθόν τα κέρδη για την κιβωτιοποιία», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 28-9-1997, σελ. 8.

κινηματοθέατρο

«Τη χθεσινή πρέσ κόνφερενς άνοιξε ο δικηγόρος κ. Δ. Μεταξόπουλος, ο οποίος είπε ότι δεν υπάρχει κανένα νομικό θέμα, αφού δεν υπάρχει καμιά αλλαγή στο καθεστώς του "Ορφέα" που από της ανεγέρσεώς του έχει χαρακτηριστεί κινηματοθέατρο», *ΤΑ ΝΕΑ*, 20-9-1983.

«Θα μπορούσαμε, όμως, απόψε, στις 8, να βρεθούμε στο κινηματοθέατρο "Δαναΐς" του Άργους, όπου οι τυχεροί Αργεΐοι κινηματογραφόφιλοι θα βλέπουν όχι μόνο την ταινία του Παντελή Βούλγαρη, αλλά και πολλές άλλες εξαιρετικές και βραβευμένες ταινίες μικρού μήκους που γυρίστηκαν από το 1966 μέχρι σήμερα», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 24-1-1992, σελ. 37.

«Οι φίλοι της μουσικής (χωρίς εισαγωγικά) συρρέουν στο "Παλλάς", το κινηματοθέατρο που έχει συνθέσει (κι όχι..... γράψει) ιστορία για τις συναυλίες του στην καρδιά της Αθήνας...», Τήλεφος, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 24-1-1992, σελ. 8.

«"Νικίτα" του Λικ Μπεσόν, την ίδια ώρα, στο δημοτικό κινηματοθέατρο Νίκαιας (7ης Μαρτίου και Ηλιουπόλεως)», Ο Περίοικος, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 6-3-1992, σελ. 2.

κινητός βλ. τηλεφωνία

κινητοσκόπιο